
 
 

Protokoll – Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Måndagen 2020-08-17 kl 18:00 

Odenvallen 

 

 

Närvarande: Johan Lundström, Oskar Axelsson, Jörgen Setterman, Marko Hiltunen, Anders 

Persson  

  

 

§1. Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar närvarande välkomna.  

  

§2. Förslaget på dagordning granskades och godkändes.  

 

§3. Föregående protokoll lästes igenom och godkändes.  

 

§4. Rapporter och skrivelser.  

 Vi saknar fortfarande en del ledares och tränares utdrag från brottsregistret. Tony 

Olsson ska påminna ledarna om att man begär ut ett utdrag.  

 

  Rapport från Tony om sommarens fotbollsskola. Målet var att få ihop 70 deltagare. 

Förra året hade vi 67 barn som deltog. I år kom vi upp i 61 deltagare vilket får anses 

som en bra siffra med tanke på covid-19 och allt vad det inneburit.  

 

 Dam-& ungdomslagen har kommit igång, Tony meddelar att det finns lag som har 

bra med spelare och det finns även lag som har det lite sämre ställt men i det stora 

hela ser det bra ut. De nya flick och pojklagen 12/13 har startat upp och det rullar på 

fint.  

 

 

 



§5. Ekonomi. 

- Johan har fakturerat kommunen för jobbet som vi gör med parken och 

promenadslingan.  

 

- Skrivelsen som vi tänkte skicka med fakturan till våra sponsorer har inte gått iväg. 

Oskar hugger tag i detta.  

 

- Oskar meddelar att utbetalningen av skötselbidraget har kommit in.  

 

- Marko rapporterar att LOK-stödsansökan är inlämnad, både till kommun och stat och 

bägge är godkända.  

 

§6. Idrottsplatsen 

- Johan flaggar för att en ny kritningsmaskin bör införskaffas. Han har varit i kontakt 

med en återförsäljare och vi har fått ett hum om kostnaden. Försäljaren kommer 

komma till Odenvallen vid tillfälle och demonstrera maskinen. Det är styrelsens 

mening att vi en ny maskin ska investeras och det fastställs att denna investering är 

viktig för anläggningsskötseln.  

 

- Ny klippare behövs, den ”lilla” åk-klipparen behöver ersättas med en bättre. Enligt 

säkra uppgifter finns det bättre begagnade att köpa och de ideella krafter som idag 

sköter om klippningen får i uppdrag att sondera terrängen efter en lämplig ersättare. 

 

- Nytt ”bättre” släp skulle behöva införskaffas, Jörgen och Ankan kollar om de hittar 

något där ute.  

 

- Våra 5-mannamål som vi har är för höga och Tony och Stanni undrar om vi inte kan 

investera i nya lägre målburar. Jörgen kläcker idén att vi kanske kan modifiera de 

befintliga målen, sagt och gjort, Jörgen hör med Lundbergs mekaniska på andra sidan 

kanalen om de kan ordna detta åt oss.  

§7. Övriga frågor  

- Johan har fått förfrågan från utomstående om att anlägga en padelbana på HOIFs 

mark. Fördjupning av intresse/möjligheter behövs, fortsättning följer.  

 

§8. Nästa möte  

Nästa ordinarie möte fastställdes till tisdagen den 15:e september kl 17:30 på 

Odenvallen.  



Det kommer även komma ett tillfälle i närtid där sektioner och styrelse ska diskutera 

styrelseutveckling och framtida former för en styrelse. Kallelse till detta kommer från 

Johan.  

 

 

 

 

 Ordförande     Sekreterare 

 

 Johan Lundström    Marko Hiltunen 


